
 

 

Geachte College van Gedeputeerde Staten, 

Naar aanleiding van diverse berichten rondom Faunaschade willen de SGP en BBB de volgende 
vragen stellen over Faunaschade bij hazen, de hernieuwde taxa�esystema�ek van BIJ12 en de 
voortgang van de mezenmo�e.  

Hazenschade 

Op de haas mag in de provincie Utrecht al twee jachtseizoenen niet meer gejaagd worden met een 
toenemende overlast van hazen tot gevolg. Op de site van BIJ12 is te lezen dat schade ten gevolge 
van de haas niet ingediend kan worden voor vergoeding omdat popula�ebeheer plaatsvindt via de 
plaatsing op de wildlijst. Wij krijgen echter wel toenemende schades door vanuit onder andere de 
fruiteelt. Daarom de volgende vragen: 

- Klopt het feit dat voor hazenschade geen schadevergoeding mogelijk is?  
- Hoe lang blij� de jacht in de provincie Utrecht nog gesloten op de Haas? 
- Kan er �jdens de gesloten seizoenen een uitzondering gemaakt worden zodat de 

gevolgschade toch in te dienen is bij BIJ12 ter vergoeding? 
- Is de gedeputeerde het eens dat de grondslag voor het niet vergoeden van hazenschade 

vervalt als de jacht geschorst wordt?  
- Kan de gedeputeerde toezeggen de schadevergoedingen te openen voor hazenschade niet 

zijnde graslandschade gedurende de gesloten jaren? 

Nieuwe taxa�emethode 

Op de Veld-Post website lazen we het ar�kel ( htps://www.veld-post.nl/ar�kel/939836-verbeterslag-
taxa�erichtlijn-gras-prioriteit-voor-bij12/ )over de nieuwe taxa�erichtlijn voor ganzenschades. 
Daarover de volgende vragen: 

- In het ar�kel wordt genoemd door BIJ12 dat ganzenschades de hoogste uitkeringen kennen. 
Dat klopt. Is dit feit de aanleiding om taxa�emethoden aan te passen?  

- Is het doel van nieuwe richtlijnen dat minder schades worden uitgekeerd?  
- Hoe wordt geborgd dat de nieuwe richtlijn tot gelijke of betere presta�es komt? 
- Hoe wordt het draagvlak onder de agrariërs geborgd in de nieuwe systema�ek? 

Mezenmo�e 

Mo�e 88, knelpunten oplossen voor biodiversiteit hee� in 2022 gevraagd aan GS om een regeling 
voor te stellen aan de Staten om te komen tot extra ondersteuning aan schades bij fruitelers als 
gevolg van maatregelen voor meer biodiversiteit zoals hagen.  

- Hoe ver is de uitvoering van deze mo�e? 
- Is er al overleg geweest met de NFO afdeling? Zo ja wat zijn de resultaten? 
- Is er al zicht op een regeling?  

 

Hoogachtend, 

Bertrick van den Dikkenberg   Jeroen Vogel 
SGP     BBB 
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